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Brief Lijst Brunssum Lokaal inzake 'ruimte 
onderwijs Basisschool de Benjamin'

Op 29 oktober 2024 (registratiedatum) heeft uw fractie, op grond van artikel 43 van het Reglement van orde 
voor de vergadering en andere werkzaamheden van de gemeenteraad Brunssum 2023, vragen gesteld aan 
het college over ontwikkelingen op het gebied van onderwijshuisvesting waaronder de ruimtebehoefte van 
Basisschool de Benjamin. Middels deze brief worden de vragen beantwoord.

Uw kenmerk
Ons kenmerk

De Griffie
t.a.v. de leden van de LBL-fractie
Postbus 250
6440 AG Brunssum
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artikel 43 vragen 
202470317

Bankgegevens
IBAN NL68BNGH0285001523
t.n.v. Gemeente Brunssum
KVK-nummer
14129999

Antwoord: Ja, er is op Basisschool Benjamin ruimtekort en hiervoor heeft de onderwijsstichting een 
aanvraag voor tijdelijke huisvesting in 2024 ingediend. De aanvraag is getoetst aan de 'Verordening 
Huisvesting Onderwijs Gemeente Brunssum' en deze voldoet hieraan. Op basis van de aanvraag is door het 
college een budget beschikbaar gesteld voor het treffen van een tijdelijke voorziening. Inmiddels worden 
voorbereidingen getroffen om deze tijdelijke voorziening zo spoedig mogelijk te realiseren. Daarnaast wordt 
een college- en raadsvoorstel opgesteld voor wat betreft het verstrekken van een voorbereidingskrediet 
voor de realisatie van een permanente huisvestingsuitbreiding. Het voorstel voorbereidingskrediet volgt in 
Q1 van 2025.
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Vraag:
1. Bent u bekend met de ruimte problemen in deze, zo ja sinds wanneer en wat is de actie die 
ondernomen is, wordt of wanneer in de planning staat?
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Antwoord: Correct. Dat is de reden dat een raadsvoorstel volgt voor een voorbereidingskrediet Benjamin.

Antwoord: Verschillende varianten zijn toegelicht in de raadsinformatieavond, zo ook de variant 'vaste 
verbinding'. Door het vorige college is met partners een PvE opgesteld die niet in lijn loopt met de vaste 
verbinding.

Antwoord: Het overzicht volgt in het vernieuwde Integraal Huisvestings Plan (IHP) welke wij aan de raad in 
Q1 2025 willen voorleggen.

Vraag:
4. Als we naar de voorstellen van Oost kijken dan valt op dat het goedkoopste alternatief, namelijk een 
vaste verbinding tussen de 2 bestaande gebouwen geen of nauwelijks aandacht krijgt. Waarom is dat zo 
en wordt een veel duurdere variant naar voren geschoven? De leerlingen van het speciaal onderwijs zijn 
tenslotte gebaat bij eigen ruimtes, rust en structuur hetgeen in een gemengd gebouw veel lastiger te 
verwezenlijken lijkt, is daarbij onze mening.

Vraag:
5. Kunnen we in deze de technische en bouwkundige bevindingen ontvangen over de gebouwen van de 
scholen in Oost zodat we kunnen analyseren wat noodzakelijk vervangen moet worden of aangepast? En 
mogen we ook vernemen hoe het onderhoud in deze is gepleegd mede vanuit de gelden die de onderwijs 
stichting daarvoor ontvangt naast de gelden die de gemeente daarvoor ontvangt?

Vraag:
3. de raad heeft deze periode enkel kennis genomen van nieuwbouw plannen in Oost maar is de nood niet 
hoger bij de Benjamin en zou dat niet prioriteit 1 moeten zijn?
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Vraag:
2. Kunt u ons een overzicht verschaffen van de recente leerling prognoses afgemeten tegen de 
beschikbare vierkante meters voor alle basisscholen zodat we als raad ook een goede afweging kunnen 
maken in prioritering van nieuwbouw of aanpassingen aan gebouwen?
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let cóHege van buq fester en wethouders van Brunssum,

Antwoord: De technische en bouwkundige aspecten van de gebouwen worden meegenomen in de 
uitwerking van de verschillende varianten. Zo wordt ook inzicht gegeven in het onderhoud dat door- de 
onderwijsstichting is verricht in en aan de Boemerang.

Antwoord: Verschillende huisvestingsvraagstukken bij andere scholen hebben prioriteit. In het nieuwe IHP 
zal een doorkijk worden gegeven met betrekking tot de aanpak onderwijsgebouwen in Brunssum.

Vraag:
6. We vernemen niets meer over de nieuwbouw in Zuid terwijl daar het nieuwe schoolgebouw ook 
gebruikt zou worden voor de wijk gezien het gebrek aan gemeenschapsruimten in de wijk Zuid, dus wat is 
de planning aldaar gezien het kant en klare IKL verhaal in deze van Zuid?

Antwoord: De huisvestingsopgave voor de wijk Zuid staat 'on hold' gedurende het variantenonderzoek IKC 
Oost. In de planning in het nieuwe IHP wordt de uitwerking van de school in Zuid opgenomen, immers is de 
Brede school gebouwd vanuit de gedachte dat de uitbreiding van het nieuwe schoolgebouw leidt tot een 
multifunctioneler gebruik van de gebouwen.
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Vraag:
7. wat is de stand van zaken met betrekking tot de huisvesting rondom de basisschool in Noord (Titus 
Brandsma) en de Fatima wijk (Caleidoscoop)?


